



SHANGHAI
FOREIGN INVESTMENT
ASSOCIATION

上海市外商投資協會



上海市外商投资协会月度工作简报

2021年 第7期

Shanghai Foreign Investment Association

Vol. 7, 2021

MONTHLY REPORT

协会秘书处组织活动庆祝建党百年华诞

7月1日是中国共产党建党百年华诞。早上，协会秘书处全体在会议室通过大屏幕观看庆祝中国共产党成立100周年大会现场直播。下午，协会秘书处全体参观新落成的中共一大纪念馆。（图1）

协会召开2021年半年度工作会议

7月22日，协会召开2021年半年度工作会议。协会秘书处各部门负责人及咨询公司负责人分别汇报了上半年工作总结和下半年工作计划。协会医药健康分会、外企志愿服务联盟、商业工作委员会、汽车分会负责人分别介绍了各自分会上半年的工作和下半年计划。来自上海实业马利画材有限公司的支卫监事和来自上好佳（中国）有限公司的方芸监事参会并发言。（图2）

协会举办外资企业出入境政策座谈会

7月23日，上海市外商投资协会、上海市公安局出入境管理局召开座谈会。协会黄峰会长，上海市公安局出入境管理局外国人证件管理处成轶副处长和王蔚副处长出席会议。百胜、拜耳、帝斯曼、弗曼科斯、福特汽车、捷豹路虎、康宝莱、康宁、瑞穗银行等九家企业的代表参会。

会上，成轶副处长介绍了外国人签证、外国人居留证件以及外国人永久居留身份证等方面政策，并就五年期签证、居留许可、外国人申请永久居留的条件，以及最新出台的便利措施等进行了重点讲解。成轶副处长、王蔚副处长解答了企业的提问。



图1



图2

协会动态

7月2日

市商务委召开2021上半年全市外资投诉工作会议，诸旖副主任出席会议并讲话。委外资处、各区商务部门、市投诉中心、区投诉中心、虹桥、临港片区投诉中心相关负责人参加了会议。协会会长黄峰参会。

7月5日

葛兰素史克宣布在上海浦东设立全国商业营运中心。协会会长黄峰应邀参加启用仪式并剪彩。

7月19日

协会会长黄峰参加大虹桥中日投资促进推介大会，见证了大虹桥中日企业交流发展联盟成立，并被聘为联盟经济顾问。（图3）

7月21日

中国外商投资企业协会常务副会长曹宏瑛一行来访协会。协会会长黄峰接待。

7月21日

上海日报社在上海图书馆举办了《青春·Youth》沉浸式交互展。协会常务副秘书长李洁应邀出席，领略了中国共产党创始成员的青春往事。（图4）

7月21日

上海市外商投资企业协会汽车分会2021年度联络员会议在嘉定上汽大众MEB工厂举行。来自汽车分会会员企业的联络员及汽车分会领导和秘书处人员近40人出席了这次会议。协会副会长刘生出席。

会上，汽车分会秘书长周骋超汇报了分会2020年工作和2021年工作计划。来自上汽大众、上汽通用、安波福、保时捷、福特汽车、沃尔沃汽车及华越等会员企业在会上作了交流发言，大家围绕着从传统汽车面临着新能源汽车的挑战到新能源汽车未来如何发展发表了各自的见解，同时，大家就如何更好地开展汽车分会的工作也提出了许多有益的意见和建议。会后，大家一起参观了“上汽大众MEB工厂”。

7月23日

协会举办“关于促进本市生物医药产业高质量发展的若干意见”政策解读，邀请市经信委生物医药产业处徐文恺主讲。徐老师解读了产业支持政策、临床资源、产业金融、创业孵化等方面的服务，并表示本市将对相关产业在“做强基础”、“便利研发”、“畅通转化”、“拓展空间”、“扩大应用”、“建好集群”6大方面予以支持。雅培、武田、礼来制药、拜耳等60余家外资企业及相关行业的人员报名参加。



图3



图4

7月27日

《数据安全法》及相关热点问题讲座在协会会议室举办，来自方达律师事务所的两位合伙人律师尹云霞律师和张毅，结合近期热门事件，对《数据安全法》和即将通过的《个人信息保护法》相关内容进行了解读，并从企业合规的角度提出对应策略与建议。来自飞利浦、昕诺飞、宜家等40多位外资企业代表参会，另有70余企业名代表通过直播观看。

7月28日

协会举办广告合规“攻守之道”实用技能培训。北京市隆安律师事务所上海分所高级合伙人罗洁女士介绍及分享了广告法领域的重点条款及如何区分商业广告与商业信息、虚假广告与虚假宣传等。培训中，罗律师以外资企业法务的立场出发，强调了企业合规的重要性，并介绍了如何应对职业打假人、如何与政府部门沟通以及法律法规的妙用等实操技能。来自英格索兰压缩机、皮尔法伯、舍弗勒投资、朗盛化学等近30家企业的代表参加。

7月30日

市统战部召开上海统一战线工作领导小组专题会议暨2021年新的社会阶层人士统战工作协作机制全体会议。协会副会长刘生列席会议。

7月30日

上海市人民对外友好协会召开第五届理事会第三次全体会议，协会会长黄峰参会。（图5）

会员交流

7月5日，协会常务副秘书长李洁走访走訪珐菲琦（上海）电子商务有限公司。珐菲琦大中华及亚太区徐彬法律副总裁接待并进行交流。

7月7日，协会副会长刘生走访上海信弘家具用品有限公司，与谢雷总经理进行交流。

7月9日，协会会长黄峰走访江森自控（中国）投资有限公司，与江森自控亚太区政府事务及企业传播副总裁车飞进行交流。双方表示希望未来在业务拓展、科创合作、可持续发展等方面加强合作。

7月13日，协会副会长刘生走访中国第一铅笔有限公司，杭铭副总经理接待并进行交流。

7月15日，协会副会长刘生走访展进纸业（上海）有限公司，与蔡承丞总经理进行交流。

7月21日，花园饭店总经理久留次郎一行来访协会，协会会长黄峰接待并进行交流。（图6）

7月21日，协会常务副秘书长李洁走访万宝盛华人力资源（中国）有限公司，与大中华区副总裁彭春丽进行交流。



图5



图6

7月28日，协会会长黄峰走访任仕达企业管理（上海）有限公司，与董事总经理Kajetan Edward Slonina进行交流。

7月30日，协会会长黄峰走访上海马拉松·革新电气有限公司。林峰总经理接待并进行交流。

走访企业名单（25家）：

- 伊顿（中国）投资有限公司
- 中国第一铅笔有限公司
- 展进纸业（上海）有限公司
- 上海马拉松·革新电气有限公司
- 上海易初莲花连锁超市有限公司
- 花园饭店
- 默沙东（中国）投资有限公司
- 任仕达企业管理（上海）有限公司
- 王子制纸管理（上海）有限公司
- 乐斯福管理（上海）有限公司
- 迪爱生投资有限公司
- 上海乐眠佳国际贸易有限公司
- 上海锦江汤臣大酒店有限公司
- 上海信弘家具用品有限公司
- 上海兴盛密封垫有限公司
- 珙菲琦（上海）电子商务有限公司
- 盖璞（上海）商业有限公司
- 上海地下商城有限公司
- 上海新兴技术开发区联合发展有限公司
- 安博（中国）管理有限公司
- 万宝盛华人力资源（中国）有限公司
- 大冢（中国）投资有限公司
- 麒麟（中国）投资有限公司
- 华新丽华电力电缆有限公司
- 澳龙信息科技（上海）有限公司

新会员

7月新入会企业9家，本年度累计新入会企业44家。

宜家贸易服务（中国）有限公司上海分公司

宜家采购及物流东亚区，是宜家在中国大陆、中国台湾、日本和韩国负责采购和物流业务单位的合称，其下有宜家贸易服务（中国）有限公司等6个法人公司。目前，采购及物流东亚区在中国上海、深圳、青岛和台中等城市设有4个采购办公室，共有约700名员工。在宜家的价值链上，采购及物流东亚区负责产品在本地区的“生产与提升”和“包装与运输”这两个重要的环节。

目前，采购及物流东亚区在中国已与超过400家供应商建立了长期战略合作伙伴关系，与每个供应商的合作年限平均超过十年。中国是宜家最大的采购来源国，其采购份额占全球总采购份额的29%，宜家的全产业链更是为中国创造了超过100万个就业机会。

上海市恒业律师事务所

上海市恒业律师事务所成立于1997年10月，是上海市最早设立的合伙制律师事务所之一。自其成立以来，恒业即致力于提供一流的商业与诉讼法律服务，历经二十余年的发展，恒业在法律业务、律师事务所管理和社会活动诸多领域皆有卓越表现，获得业内和社会广泛赞同，并先后多次在区、县获得“上海市优秀律师事务所”称号。主要业务范围涵盖涉外纠纷、政府法律事务、刑事合规、互联网与知识产权、劳动法等。

史赛克（北京）医疗器械有限公司

史赛克公司是全球领先的医疗科技公司之一。公司在骨科植入、医疗设备、急救以及神经外科领域提供创新的产品和服务，有助于协助医院提升患者的治疗效果。截至2020年，史赛克全球销售额144亿，全球员工数43000人，全球专利数达10452。史赛克中国秉承“在中国、为中国”的理念，将竭尽全力引入先进医疗科技，帮助医护人员为中国病患提供创新的解决方案，以在中国实践史赛克的使命。

亚萨合莱（中国）投资有限公司

亚萨合莱集团是全球出入口管理解决方案的领先者之一，提供的产品和服务涵盖锁具、门类、特种门和卷帘门、火窗装置、自动门系统等。此外，集团还供应移动及生物识别身份验证系统。所有这些解决方案可服务于机构、商业以及住宅市场等客户。2019年，亚萨合莱亚太分部实现销售额约106亿瑞典克朗（约77亿元人民币），员工人数约为11,000人。中国是集团在亚太区最大的市场及重要生产基地，而其它亚洲市场，尤其是印度和印度尼西亚等新兴市场也变得日益重要。在澳大利亚和新西兰等成熟市场，集团一直占据着举足轻重的市场地位。

联实建筑工程（上海）有限公司

联实集团是全球领先的跨国地产开发和基础设施建设集团，业务分布于澳洲，亚洲，欧洲和美洲。联实集团一直在积极参与城市更新塑造和互融共通的社区建设，致力于打造高品质的活力社区，为大众和社会创造价值。

联实集团的总部位于澳大利亚悉尼，并在澳大利亚证券交易所上市。联实集团在全球拥有超过10,900名员工。在全球众多门户城市中，联实集团将开发建设与管理方面的经验通过整合化商业模式结合起来，投入到可持续发展的城市化项目和投资中，为社会、环境和经济发展创造价值。

家得宝投资管理（上海）有限公司

家得宝投资管理（上海）有限公司是一家成立于上海浦东新区的外商投资企业，经营范围包括投资与经营决策、财务管理咨询、采购/物流/仓储管理咨询、以及家装产品的技术研究开发与咨询。家得宝投资管理（上海）有限公司于2008年获得了上海市外国投资工作委员会认定的外国跨国公司地区总部资质。每年家得宝投资管理（上海）有限公司为北美的零售业务，在以中国为主的亚太地区的采购金额近50亿美元，并基于采购金额按固定比例收取采购咨询服务费作为营业收入。

日邮物流（中国）有限公司

日邮物流（中国）有限公司是一家2000年注册成立的日资企业，投资方为邮船物流株式会社和日本邮船株式会社。公司依托集团强大的全球供应链网络，为国内和国际客户提供无缝衔接的国际海运、空运、合同物流和供应链解决方案，服务客户涉及汽车、医疗、零售、航空航天、科技和食品等领域。公司已在全国设立21家分公司，拥有员工近1200名。

妆美堂日用品（上海）有限公司

日本妆美堂SHOBIDO Corp迄今74年历史，2011年于东京证交所一部上市，是日本美妆、隐形眼镜等个人护理和卡通杂货领域的领先企业，年销售额近200亿日元。

中国子公司妆美堂(上海)有限公司成立于2005年6月，2014年进军中国美妆彩片产业，同步日本推出知名的PienAge佩奈吉、DECORATIVE黛珞芙、NADESHIKO COLOR、BeeHeartB等人气品牌产品，成为美瞳界的标杆。目前，在天猫、京东、小红书、有赞等平台均开设了“妆美堂旗舰店”。也是第一家与阿里健康海外展开跨境直邮美瞳业务的日本企业。2019年妆美堂投资壹见健康科技（上海）有限公司为控股合资公司，在隐形眼镜产业进行深耕。

盖瑞特（中国）投资有限公司

盖瑞特为汽车行业提供尖端技术，帮助车辆更安全、更互联、更节能、更环保。作为涡轮增压技术的全球领导者，在涡轮增压技术、电动化技术和智能网联汽车软件领域引领并创造差异化的解决方案，推动交通产业的发展，定义未来智行科技。

盖瑞特从1994年进入中国，是最早一批将涡轮增压技术引入中国的外资企业。目前盖瑞特中国的总部位于上海，设有上海和武汉两家世界级先进制造工厂，以及超过200名的工程研发团队，具备端到端工程能力和服务能力。它与超过40家全球及本地主机厂客户建立了深厚和广泛的合作关系，不仅为传统汽油、柴油、天然气和新能源汽车提供广泛产品线的涡轮增压技术，还为智能网联汽车提供提升运营效率和安全、健康的软件方案。

HIGHLIGHTS

The Secretariat of SHFIA Organized Activities to Celebrate the Centennial of the Founding of CPC

July 1 marked the 100th anniversary of the founding of the Communist Party of China. In the morning, all the staff from the secretariat of SHFIA watched the live broadcast of 100th anniversary celebration ceremony in the Association's conference room. In the afternoon, they visited the newly completed the memorial hall of the First CPC National Congress. (Image 1)

SHFIA Held Mid-Year Review Meeting for 2021

On July 22, the Association held its mid-year review meeting for 2021. The heads of various departments of SHFIA's Secretariat and Shanghai Foreign Investment Consulting Co., Ltd reviewed the work of the first half of 2021 and the work plan for the second half of the year. Responsible persons of Healthcare Working Committee, the FIE Volunteer Alliance, Commerce Working Committee, and Auto Branch of SHFIA introduced the work of their respective branches in the first half of 2021 and plans for the second half of the year. Two members from SHFIA's Supervisory Committee, Zhi Wei from Shanghai SIIC Marie Painting Materials Co., Ltd. and Fang Yun from Liwayway (China) Co., Ltd. attended the meeting and gave speeches. (Image 2)



Image 1



Image 2

SHFIA Held Lecture on FIE Immigration Policies

On July 23, SHFIA and the Exit-Entry Administration Bureau of Shanghai Municipal Public Security Bureau held a lecture. Huang Feng, Chairman of SHFIA and Cheng Yi and Wang Wei, Deputy Directors of the Foreign Document Management Division of the Exit-Entry Administration Bureau of Shanghai Municipal Public Security Bureau attended the meeting. Representatives from Yum, Bayer, DSM, Fermox, Ford Motor, Jaguar Land Rover, Herbalife, Corning, and Mizuho Bank attended the meeting. Deputy Director Cheng Yi introduced relevant policies on foreigner's visa, residence permit and permanent residence ID card. He also explained the requirement and latest measures for the five-year visa, residence permit and foreigners' application for permanent residence. Deputy Director Cheng Yi and Deputy Director Wang Wei answered inquiries from the representatives.

July 2

Shanghai Municipal Commission of Commerce held 2021 Half-Year Meeting for FIE Complaint Work in Shanghai. Deputy Director Zhu Yi attended the meeting and delivered a speech. The relevant persons in charge of the Foreign Investment Division of the Committee, the Commercial Departments of various districts, the Centers for Complaints of FIE Shanghai, various districts, Hongqiao and Lingang participated in the meeting. Huang Feng, Chairman of SHFIA, attended the meeting.

July 5

GSK announced the establishment of a national commercial operation center in Pudong, Shanghai. Huang Feng Chairman of SHFIA, was invited to attend the opening ceremony and cut the ribbon.

July 19

Huang Feng, Chairman of SHFIA, attended the Great Hongqiao Sino-Japan Investment Promotion Conference, witnessed the establishment of the Great Hongqiao Sino-Japanese Enterprise Exchange Development Alliance and was appointed the Alliance's economic consultant. (Image 3)

July 21

Cao Hongying, Executive Vice Chairman of the China Association of Enterprises with Foreign Investment, and his colleagues visited the Association. Huang Feng, Chairman of SHFIA, received them.

July 21

Shanghai Daily held an immersive and interactive exhibition “Youth” at the Shanghai Library. Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA, was invited to visit the exhibition and experience the inspiring stories of the young CPC founding members. (Image 4)



Image 3



Image 4

July 21

The 2021 liaison meeting of the Auto Branch of SHFIA was held at the SAIC Volkswagen MEB Factory in Jiading. Nearly 40 representatives from member companies, leaders and staff of the Auto Branch Secretariat attended the meeting. Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, attended the meeting. Zhou Chengchao, Secretary-General of the Auto Branch, reported the work of the branch in 2020 and the work plan for 2021.

Representatives from SAIC Volkswagen, SAIC General Motors, Aptiv, Porsche, Ford, Volvo and Huayue gave speeches at the meeting. They focused on the challenges posed by new energy vehicles companies on the traditional automobile companies as well as the future development of new energy vehicles. Participants also raised suggestions on how to improve the work of the Auto Branch. After the meeting, they visited the SAIC Volkswagen MEB Factory.

July 23

SHFIA organized a lecture on policy of "Opinions on Promoting the High-Quality Development of the Biomedical Industry in Shanghai" and invited Xu Wenkai from the Biomedical Industry Division of the Shanghai Municipal Commission of Economy and Information Technology as the speaker. Mr. Xu interpreted the industrial support policies and services related to clinical resources, industrial finance, entrepreneurial incubation, etc. He said that Shanghai will provide support in the following six areas including strengthening the foundation, facilitating R&D, securing smooth transformation, expanding space for related industries, diversifying implementation and building a good cluster. Representatives from more than 60 foreign-invested companies and related industries including Abbott, Takeda, Eli Lilly, and Bayer attended the lecture.

July 27

SHFIA organized a lecture on the Data Security Law and related topics. Attorney Yin Yunxia and Zhang Yi, partners from Fangda Partners, explained the Data Security Law and the upcoming Personal Information Protection Law through recent events and raised suggestions from the perspective of corporate compliance. More than 40 representatives of foreign-invested companies from Philips, Signify, IKEA participated in the lecture, and more than 70 representatives of companies watched the event via live broadcast.

July 28

SHFIA organized a practical skills lecture on advertising compliance. Ms. Luo Jie, senior partner of the Shanghai branch of Beijing Longan Law Firm, introduced the key terms in the field of advertising law and how to distinguish between commercial advertising, commercial information, false advertising and false publicity. Mr. Luo emphasized the importance of corporate compliance for foreign-invested enterprises, and introduced practical skills such as how to deal with professional counterfeiters, communicate with government departments, and implement laws and regulations. Representatives from 30 companies including Ingersoll Rand Air Compressor, Pierre Fabre, Schaeffler Investment, and Lanxess Chemical participated in the lecture.

July 30

The Shanghai Municipal United Front Work Department held a special meeting of the Shanghai United Front Work Steering Group and the 2021 plenary meeting on the United Front Work Cooperation Mechanism for New Social Classes. Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, attended the meeting.

July 30

The Shanghai People's Association for Friendship with Foreign Countries held the third plenary meeting of the Fifth Council. Huang Feng, Chairman of SHFIA, attended the meeting. (Image 5)

CONNECTING WITH MEMBER COMPANIES

On July 5, Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Farfetch (Shanghai) E-Commerce Co., Ltd. And was received by Xu Bin, Vice President of Farfetch Greater China and Asia Pacific.

On July 7, Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, visited Shanghai Xinhong Furniture Co., Ltd. and exchanged views with General Manager Xie Lei.

On July 9, Huang Feng, Chairman of SHFIA, visited Johnson Controls (China) Investment Co., Ltd. and exchanged views with Che Fei, Vice President of Government Affairs and Communications APAC. Two parties hope to strengthen cooperation in business development, science and innovation, and sustainable development in the future.

On July 13, Liu Sheng, Vice Chairman of SHFIA, visited China First Pencil Co., Ltd. Deputy General Manager Hang Ming received and communicated with him.

On July 15, Liu Sheng, Vice Chairman of the Association, visited Zhanjin Paper Industry (Shanghai) Co., Ltd and exchanged views with General Manager Cai Chengcheng.

On July 21, Jiro Kutome, General Manager of Garden Hotel Shanghai and his colleagues visited the Association. Huang Feng, Chairman of SHFIA, received him and two parties exchanged views. (Image 6)

On July 21, Jessica Li, Executive Deputy Secretary-General of SHFIA, visited Manpower Resources (China) Co., Ltd. and exchanged views with Peng Chunli, Vice President of Greater China.

On July 28, Huang Feng, Chairman of SHFIA, visited Randstad Management (Shanghai) Co., Ltd. to communicate with Kajetan Edward Slonina, the Managing Director.

On July 30, Huang Feng, Chairman of the Association, visited Shanghai Marathon-Gexin Electric Co., Ltd. General Manager Lin Feng received and communicated with him.



Image 5



Image 6

List of Companies Visited and Received (25)

- Eaton (China) Investment Co.,Ltd.
- China First Pencil Co., Ltd.
- Zhanjin Paper Industry(Shanghai)Co.,Ltd.
- Shanghai Marathon-Gexin Electric Co.,Ltd.
- Shanghai Lotus Supermarket Chain Store Co., Ltd.
- Garden Hotel Shanghai
- MSD China Holding Co., Ltd.
- Randstad Management (Shanghai) Co., Ltd.
- Oji Paper Management (Shanghai) Co., Ltd.
- Lesaffre Management (Shanghai) Co., Ltd.
- DIC (China) Co., Ltd.
- Shanghai Xinhong Furniture Co., Ltd.
- Shanghai Xingsheng Gasket Co., Ltd.
- Farfetch (Shanghai) E-Commerce Co., Ltd.
- Gap Shanghai Inc.
- Shanghai Underground Centre Co.,Ltd.
- Shanghai Hi-Tech Park United Development Co.,Ltd.
- Prologis (China) Management Co., Ltd.
- Manpower Resources (China) Co., Ltd.
- Otsuka (China) Investment Co., Ltd.
- Kirin (China) Investment Co., Ltd.
- Shanghai Walsin Lihwa Power Wire&Cable Co.,Ltd.
- Shanghai Jinjiang Tangchen Hotel Co., Ltd.
- Shanghai Homes Bedding Co., Ltd.
- Info Salons China

NEW MEMBERS

In July, SHFIA welcomed 9 new members and altogether 44 new members joined the association by the end of July.

IKEA Purchasing & Logistics Area East Asia

IKEA Purchasing & Logistics Area East Asia (PLAEA) consists of all business units specializing in purchasing and logistics in mainland China; Taiwan, China; Japan, and South Korea. There are six legal entities under PLAEA including IKEA Purchasing Service (China) Co., Ltd. Currently, IKEA PLAEA has 4 purchasing offices in Shanghai, Shenzhen, Qingdao and Taichung, with a total of approximately 700 co-workers. In the IKEA value chain, PLAEA covers two important stages: “manufacture and improve” and “Package and distribute” for IKEA products in the region.

Now, IKEA PLAEA has established strategic partnerships with more than 400 suppliers in China and has been cooperating with each supplier for over 10 years on average. IKEA purchasing volume share in China accounts for 29% of the global share, marking China as the largest purchasing country for IKEA. Moreover, the entire value chain of IKEA has provided more than 1 million jobs for the local market.

Shanghai Hengye Law Firm

Shanghai Hengye Law Firm was founded in October 1997, who is one of the earliest partnership law firms in Shanghai. From the beginning, Hengye is committed to provide first-class commercial legal service and litigation service. After more than 20 years of rapid

development, Hengye has made outstanding performance on the field of legal service, team management and public welfare undertaking, which is widely recognized by the community and approved by the industry. Hengye has won the award for the best law firm several times both in Shanghai and his district. Our main expertise includes foreign-related disputes, government legal business, criminal compliance, internet and intellectual property and Labor Laws.

Stryker (Beijing) Healthcare Products Co., Ltd.

Stryker is one of the world's leading medical technology companies. We offer innovative products and services in Orthopaedics, Medical and Surgical, and Neurotechnology and Spine that help improve patient and hospital outcomes. As of 2020, Stryker has global sales of 14.4 billion USD, 43,000 employees worldwide, and 10,452 patents worldwide. Stryker China adheres to the concept of "in China, for China" and will do its best to introduce advanced medical technology to help medical staff provide innovative solutions for Chinese patients in order to implement Stryker's mission in China.

ASSA ABLOY (China) Investment Co. Ltd

The ASSA ABLOY Group is the global leader in access solutions. Its offerings cover products and services related to openings, such as locks, doors, gates and entrance automation solutions. The Group also offer mobile and biometric identity verification systems. All these solutions serve institutional and commercial customers, as well as residential market. In 2019, ASSA ABLOY Asia Pacific division has achieved sales around SEK 10.6 billion (approximately 7.7 billion yuan) and the number of employees was approximately 11,000. China is the biggest market and an important production base in the region, while other Asian markets are rapidly gaining in importance, especially in emerging markets like India and Indonesia. Australia and New Zealand are the mature markets with stronger market presence.

Lendlease Project Management & Construction (Shanghai) Co.,Ltd

Lendlease is a leading international property and infrastructure group with operations in Australia, Asia, Europe and the Americas. Lendlease's integrated capabilities and its placemaking expertise has been shaping cities and creating strong and connected communities. Together, we want to create value through places where communities thrive.

Headquartered in Sydney, Australia, and listed on the Australian Securities Exchange, Lendlease has approximately 10,900 employees internationally. Combining our place-making expertise with our integrated business model in global gateway cities, Lendlease aspires to deliver sustainable urbanization projects and investments that generate social, environmental and economic value.

Home Depot Investment Management (Shanghai) Co., Ltd.

Home Depot Investment Management (Shanghai) Co., Ltd. is a foreign invested company, founded in Pudong District, Shanghai, China. The business scope includes investment and business decision-making, financial management and consulting, procurement, logistics, warehouse management consulting, and home improvement products technology research, development and consulting. In 2008, Home Depot Investment Management (Shanghai) Co., Ltd. was qualified as regional headquarter of foreign invested company by Shanghai Foreign Investment Committee. The purchasing amount is over US\$5 billion every year from Home Depot Investment Management (Shanghai) Co., Ltd. for The Home Depot retail business in North America, Canada and Mexico from Asia Pacific regions. The Home Depot pays a fixed percentage of procurement consulting services fee to Home Depot Investment Management (Shanghai) Co., Ltd. as its revenue.

Yusen Logistics (China) Co., Ltd.

Yusen Logistics (China) Co., Ltd. is a Japanese-funded enterprise registered in 2000. The investors are Yusen Logistics Kaisha and Nippon Yusen Kaisha. Relying on the group's strong global supply chain network, the company provides domestic and international customers with seamless international air and ocean freight forwarding, contract logistics and supply chain solutions, serving customers in the fields of automotive, healthcare, retail, aerospace, technology and food. The company has set up 21 branches/offices across the country with nearly 1,200 employees.

SHOBIDO (Shanghai) Co., Ltd

Shobido Corp, with a history of 74 years, was listed on the Tokyo Stock Exchange in 2011. It is a leading company in the fields of cosmetics, contact lenses and other personal care products as well as cartoon grocery products in Japan, with an annual sales volume of nearly 20 billion yen.

Established in June 2005, SHOBIDO (Shanghai) Co., Ltd., a subsidiary of Shobido Corp in China, entered the Chinese cosmetic contact lens market in 2014 and has launched popular brands such as Pienage Decorative, Decorative Decorative, NadeShiko Color and BeeHearb in tandem with Japan to become a benchmark in the cosmetic circle. At present, the company has set up flagship stores in Tmall, Jingdong, Xiaohongshu, Youzan and other platforms. It is also the first Japanese enterprise to conduct cross-border direct mail contact lenses business with Ali Health.

Garrett (China) Investment Co., Ltd.

Garrett provides cutting-edge technologies for the automotive industry to help vehicles become safer, more connected, more energy efficient, and more environmentally friendly. As a global leader in turbocharging technology, it leads and creates differentiated solutions in the fields of turbocharging technology, electrification technology and intelligent networked vehicle software, promotes the development of the transportation industry, and defines the future of smart technology.

Garrett entered China in 1994 and was one of the first foreign companies to introduce turbocharging technology into China. Headquartered in Shanghai, Garrett China has two world-class manufacturing plants in Shanghai and Wuhan with research and development teams of more than 200 people and with end-to-end engineering and service capabilities. The company has established a deep and extensive cooperative relationship with more than 40 global and local OEM customers. It not only provides turbocharging technology for a wide range of product lines for traditional gasoline, diesel, natural gas and new energy vehicles, but also provides upgrades for intelligent networked vehicles Software solutions for operational efficiency and safety and health.



上海市外商投资协会 Shanghai Foreign Investment Association
地址 Address :上海市黄浦区淮海中路138号上海广场29楼 29F, Shanghai Plaza, No.138 Middle
Huaihai Rd, Huangpu District, Shanghai
微信公众号 WeChat: 上海市外商投资协会
联系人 Contact Person: 朱微娜
电话 Tel: 021-62752995
邮箱 E-mail: zhuweina@safi.org.cn